
Åkersberga Centrala Vägförening ÅCV  

Box 135 184 22  Åkersberga 

Tfn 540 201 14 

  

  

  

Protokoll föreningsstämma  
  

Datum        2008-11-25 

Plats           Folkets Hus. 

  

  

Närvarande,  

Lise-Lotte Billborn, L-E Hultgren, Lennart Melin, Katarina Nyman, Sture Olsson 

Len Blomgren, Björn Anlid, A-B Strandberg, Kjell Strandberg, Stig Hermann, Vidar Bjelke, 

Kåge Gustafsson, Harry Brolin, Conny Abrahamsson, Tommy Ström, Michael Hammarling, 

Veronica Seipaejaervi, Karl Hallberg, Niklas(Smedby 19:137), Magnus Lodén, Michael 

Blomberg, I-M Pahlberg(fullmakt) Folke Andersson, Kristin Erkengård, John Söderström, 

Michel Kaireus, Karl-Olof Nilsson, Mattias Wallinder, Morgan Stenberg, Thomas Blomberg, 

Dick Dahlberg, Åke Strid, Leif Engström, Marianne Engström, Jan Högdahl. 

  

  

  

  

§ 1              Mötet öppnas 
                   Åkersberga Centrala Vägförenings ordförande Mats Sjökvist hälsade alla 

välkomna och förklarade mötet öppnat. 

  

  

§ 2              Upprättande av röstlängd samt fastställande av densamma och utlagd 

debiteringslängd samt godkännande av procedurregler 

Mötet fastställde upprättad röstlängd och godkände föreslagna procedurregler.  

  

  
§ 3              Val av ordförande för stämman 

Stämman föreslog att Sture Olsson skulle väljas till ordförande för stämman. 

                   Till ordförande för stämman valdes enhälligt Sture Olsson. 

  

  

§ 4              Val av sekreterare för stämman 

Stämman föreslog att Lise-Lotte Billborn skulle väljas till sekreterare för 

stämman. 

                   Till sekreterare valdes Lise-Lotte Billborn.  

                     

  

§ 5              Val av två justeringsmän att jämte ordföranden justera dagens protokoll 

Till justeringsmän valdes Karl-Olof Nilsson och Folke Andersson. 

  

  

  



§ 6              Fråga om stämman blivit behörigen utlyst 
                   Mats Sjökvist redogjorde för sammanträdets kallande, kallelserna lämnades till 

posten den 7 november 08 och var medlemmarna tillhanda den 10 november 08. 

Mötet beslutade att sammanträdet blivit behörigen utlyst. 

  

§ 7              Fastställande av dagordning 

                   Ordförande Sture Olsson föreslog att paragraferna 9 och 10 byter plats i 

dagordningen. 

                   Stämman godkände ändringen av dagordningen. 

  

  

§ 8              Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse 
                   Mötet godkände den presenterade förvaltningsberättelsen som enhälligt 

godkändes. 

                   Styrelsen framförde önskemål om att befrias från arbetet med att avskaffa 

vägföreningen, då detta är en politisk fråga. 

                   Styrelsens förslag godkändes av mötet. 

  

  

§9               Föredragning av revisionsberättelsen 
                   Revisor Len Blomgren redogjorde för revisionsberättelsen vilken enhälligt 

godkändes. 

  

  

§ 10            Frågan om fastställande av resultat- och balansräkning                   
Mats Sjökvist redogjorde för resultat- och balansräkning varefter stämman 

enhälligt godkände densamma. 

  

  

§ 11            Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret 
Mötet beslutade enhälligt att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 

2007-09-01—2008-08-31 

  

  

§ 12            Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 
                   Lennart Melin redogjorde för inkomna motioner till styrelsen. 

                   Styrelsens förslag och svar på motionerna godkändes av mötet. 

  

  

§ 13            Styrelsens förslag till arbeten under verksamhetsåret 2008-09-01—2009-08-31 
                   Mats Sjökvist redogjorde för planerade arbeten under verksamhetsåret 2008-09-01—2009-

08-31. 
                   Barmark: Sugning av dagvattenbrunnar, slåtter, dikning samt klippning och borttagning av 

träd. 
                   Förbättringsarbeten vägar: Dela av Trevebovägen och Röllingbyvägen samt 

Smedbyvägen, diverse mindre arbeten. 
                   Förbättringsarbeten belysning: Storängsvägen. 
                   Trafiksäkerhetsförbättringar: Hantverksvägen och Smedbyvägen samt komplettering av 

skyltar och målning av övergångställen, där så behövs. 



                   Styrelsens förslag godkändes av mötet.  

 

 
  
§ 14            Fråga om ersättning till styrelse och revisorer                
                   Styrelsens förslag om en höjning av ersättningen om 10% totalt inkl sociala 

avgifter.  

                   Förslaget godkändes enhälligt av mötet. 

  

  

§ 15            Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat under verksamhetsåret, 

utdebiteringens storlek per andel samt fastställande av debiteringslängd 
Mötet beslutade enhälligt att godkänna styrelsens förslag till utdebitering 

motsvarande 1,008 kronor per andel samt fastställde förelagd debiteringslängd. 

  

  

§ 16            Val av: 

a)      Fyra styrelseledamöter för tiden 2008-09-01—2010-08-31 

Mötet valde Mats Sjökvist (omval), Lise-Lotte Billborn (omval), Lennart 

Melin (omval) samt Lars-Eric Hultgren (omval). 

b)     Styrelseordförande för tiden 2008-09-01—2009-08-31 

Mötet valde Mats Sjökvist (omval). 

c)      Revisorer för tiden 2008-09-01—2009-08-31 

Mötet valde Conny Hewrén (omval) samt Len Blomgren (omval). 

d)     Revisorssuppleanter för tiden 2008-09-01—2009-08-31 

Mötet valde Bill Ray (omval). 

e)      Valberedning för tiden 2008-09-01—2009-08-31 
Mötet valde Kåge Gustafsson (omval), Thomas Blomberg (nyval), Dick 

Dahlberg (nyval). 

                                                                      

  

§ 17            Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 

Mötet beslutade att dagens protokoll ska vara färdigjusterat den 10 december 

2008. Protokollet skickas ut till samtliga som deltagit vid stämman samt läggs ut 

på hemsidan. Protokollet finns därefter även tillgängligt för beställning på telefon 

08-540 201 14.  

  

  

§ 18            Övriga frågor 
o   Boende i Båtstorpsområdet är nöjda med fartguppen men önskar en 

permanent lösning på trafikproblemet. 

o   Kontakt kommer att tas med Lappdals stallet, betr trafiken. 

o   Betr motion nr 1, trottoarer på Smedbyvägen 1-5. Förtydligande av svaret till 

motionen: ÅCV har inga pengar att bygga trottoarer för, denna fråga har 

förts vidare till Kommunen. 

o   Skrivelser om trafiksituationen i Båtstorpsområdet har inkommit via mail till 

ÅCV. Skrivelserna har inte besvarats pga att de inkom så nära årsmötet samt 

att problematiken skulle tas upp på mötet, enl Mats Sjökvist. Lise-Lotte 

Billborn kontaktar Polisen och framför mötes önskemål om 

trafik/hastighetskontroll i området. 



o   Klagomål på snöröjningen, Styrelsen vill ha in skriftliga klagomål för att 

kunna ta upp diskussionen med entreprenören Br Sjöström. Mail adress: 

kansliet@acv.se. 

o   Möjlighet finns enl Mats Sjökvist att av Br Sjöström köpa till en plogtjänst så 

att det vid snöröjning ej läggs vallar utanför fastighetens infart. 

o   Klagomål på föreningens hemsida, Katarina Nyman kommer att uppdatera 

densamma, dock kommer ej styrelse protokoll att lägga ut. 

o   Trafikspegel har kommit upp på Smedbyvägen-Hantverksvägen, medlemmar 

mycket tacksamma. 

o   Fråga från boende i Kvisslingby ang andelstalet. För obebyggd tomt är 

andelen 0,20 och för bebyggd tomt med enfamiljshus är andelstalet 1 = 

1,008:--. 

  

  

§19             Avslutning 
                   Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

  

  

  

Vid protokollet                                                               Ordförande                          

  

  

  

 Lise-Lotte Billborn                                                        Sture Olsson 

  

  

Justeras 

  

  

  

Folke Andersson                                                            Karl-Olof Nilsson 
 

mailto:kansliet@acv.se

